

# PURE SECRETS

INTENSIVE HYDRATING INFUSION



Precious skincare for the privileged. People will compliment your skin, Not your make up.

> 给肌肤梦幻般的完美呵护… 赞叹来自于晶莹剔透的肌肤, 而不是外在的炫彩妆容



## PURE SECRETS

#### Intensive Hydrating Infusion

Regardless of your skincare regime, the need for a moisturizing hydrating infusion is universal. Formulated with patented anti-aging science and researched and developed in Japan, avita's Pure Secrets brings you "5 Magical Secrets" that helps moisturize, hydrate & brighten your skin, preventing and correcting the visible signs of aging.

The most exquisite metals and trace elements now empower your most precious asset. Your skin.

Modern science has shown that trace elements are precious and have astonishing abilities to bond with the human skin for our skin to be healthy and radiant.

珍爱肌肤的您一定知道, "水分"是肌肤最重要的元素。您的肌肤需要优质的水分和营养素来滋润与呵护。

纯の密还原水由独家专利的抗老化科学 秘方调配而成,在日本研发,为你献 上"五大水素还原密码",帮助打开细 胞膜的水通道,离子通道。让水份通过 水通道进入细胞,活化肌肤机能,补充 水分与珍贵营养素,让肌肤散发自然光 泽,防止并修复明显的老化痕迹,让您 梦幻成真。

纯の密还原水含人体肌肤需要的微量元素,使肌肤更具活力。

微量元素虽然在人体含量极小,然而在 维持重要的新陈代谢过程方面,扮演着 极重要的角色,特别是与生命活力有着 密切的关系



## HYDRO ELEMENTAL COMPLEX

#### Science Behind the Magic

avita's Pure Secrets Intensive Hydrating Infusion is a skin transforming "Hydro Elemental Complex" formula, developed using the latest state of the art technologies that recharges the skin's electrical balance with pure trace elements. This complex can also help to eliminate reactive oxidative stress and free radicals in the skin cells and eliminate the old and aged cells while enhancing the absorption and replenishment of nutrients in the healthy cells.

## 纯の密 还原水

超强水素机能还原

极细微的奈米化水分子,渗透力强,亲和力高,容易被肌肤吸收,不但 能作用于皮肤表层,更能迅速地将还原水素和营养素带入皮肤深层,使 有效成分发挥加倍的功效,在极短的时间内,就能体验到自然而 卓越的惊人效果。





